

## TO WHOM IT MAY CONCERN

With the present we confirm that CARIMALI RUS LLC, with headquarter in Moscow, 107113, Malenkovskaya str., 14, bldg. 3, floor 1, space 4, room 2, office 17B and with identification number 9718160631, is the authorized distributor of Carimali S.p.A. for the territory of Russia and the Customs Union (EAC).

CARIMALI RUS LLC is authorized to offer, sell and service Carimali equipment (for B2B market) in the territory of Russia and the Customs Union (EAC).

## ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

Настоящим мы подтверждаем, что ООО «Каримали Рус» (ИНН 9718160631), расположенное по адресу 107113, г. Москва, ул. Маленковская, д. 14, к. 3, этаж 1, пом. 4, комната 2, оф 17В, является официальным дистрибьютором Carimali S.p.A. на территории России и Таможенного Союза (EAC).

ООО «Каримали Рус» имеет официальное право предлагать, продавать и оказывать сервисное сопровождение оборудования Carimali на B2B-рынке на территории России и Таможенного Союза (EAC).

Carimali S.p.A.  
Via Industriale, 1  
24040 CHIGNOLO D'ISOLA (BG)  
T: 035.4949555 - F: 035.905447  
Partita IVA 01784890160



For acceptance / К одобрению

  
Rogozin Artem Pavlovich / Рогозин А.П.  
CEO Carimali Rus LLC / Генеральный директор ООО «Каримали Рус»

ISO 9001  
ISO 14001  
SA 8000  
BUREAU VERITAS  
Certification



Carimali S.p.A. con socio unico - Sede Amministrativa: Via Industriale, 1 - 24040 Chignolo d'Isola (BG) - Italy  
T: +39.035.4949555 - F: +39.035.905447 - carimali.com - info@carimali.com  
Sede Legale: Via Monte Grappa, 7 - 24121 Bergamo (Italy) - Capitale Sociale Euro 1.661.520 i.v.  
REA 236532 della C.C.I.A.A. di Bg. - Reg.Impr.di Bg./P.I./Cod.Fisc. 01784890160 - Iscr.Reg. R.A.E.E. IT08040000004706